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         Zápisnica 

z 36. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove 
dňa 21. 6. 2022 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Na zažiatku zasadnutia chýbal: PhDr. K. Czuczor 
Osprav.: A. Baroš Lacková, L. Somogyi,  
Neosprav.: - 
 
 

I. Otvorenie 
Pani starostka zahájila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Na začiatku rokovania sa 
vyskytol technický problém s kamerou, ktorý sa nepodarilo odstrániť a preto nebolo 
možné ani nahrávanie rokovania. Pani starostka dala hlasovať poslancom o tom, že 
súhlasia s tým, aby sa zasadnutie OZ  uskutočnilo bez vyhotovenia obrazovo-zvukového 
záznamu z technických príčin. Hlasovanie poslancov: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, 
zdržal sa: 0 poslanec.  
Starostka privítala všetkých prítomných a oznámila neúčasť pána poslanca L. 
Somogyiho, pani poslankyne A. Baroš Lackovej. Pán poslanec K. Czuczor príde 
neskoršie.  
Z celkového počtu poslancov bolo v čase začatia zasadnutia v rokovacej miestnosti 
prítomných 8 poslancov, takže obecné zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné.  
 

II. Schválenie programu 
Program zasadnutia bol predložený poslancom spolu s pozvánkou. Členovia obecného 
zastupiteľstva k predloženému návrhu programu nemali žiadne pozmeňujúce návrhy. 
Pani starostka, Mgr. Ildikó Agócs Kőrösi navrhla jedinú zmenu návrhu programu, a to 
z dôvodu, že sú prítomní žiadatelia žiadosti č. 604/2022 – zástupcovia spoločnosti PLQ 
Development s.r.o. – uprednostniť túto žiadosť a prerokovať ju ešte pred 
programovým bodom č. 6. K návrhu na zmenu neboli pripomienky a starostka  dala 
hlasovať o zmene a o zmenenom návrhu programu.  
 (hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec) 

 
III. Voľba návrhovej komisie 

Pani starostka navrhla do návrhovej komisie poslancov: Judita Jóšvaiová, MDDr. Peter 
Czakó 
(hlas.: za: 6 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /J. Jóšvaiová, MDDr. P. 
Czakó/) 

 
IV. Voľba mandátovej komisie 

Pani starostka navrhla za členov mandátovej komisie poslancov: Mgr. Zuzana Szarková, 
Ing. Július Zilizi. 
(hlas.: za: 6 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /Mgr. Z. Szarková, Ing. 
Július Zilizi/) 

 
V. Určenie overovateľov zápisnice 

Pani starostka navrhla za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ poslancov: Zoltán 
Szabó, Roland Somogyi. 
hlas.: za: 6 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /R. Somogyi, Z. Szabó/)  
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VI. Žiadosť č. 604/2022 o uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľností pre účel 

stavebného povolenia – PLQ Development s.r.o. 
 Spoločnosť žiada obec o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme nehnuteľností s parc.        

č. 1748 a 1749/23 pre účel stavebného povolenia, realizácie stavby a revitalizácie 
okolia stavby. Pani starostka udelila slovo zástupcom spoločnosti PLQ Development 
s.r.o.,  Mgr. Jaroslavovi Kovácsovi, ktorý informoval poslancov o predstavách 
spoločnosti: rekonštrukciou jestvujúceho objektu, ktorý je vo vlastníctve spoločnosti 
plánujú vybudovať polyfunkčný dom z časti z vlastných zdrojov, z časti z úveru ŠFRB. 
Budova  bude vo vlastníctve spoločnosti po dobu 40 rokov. V budove bude 13 bytové 
jednotky - dvoj a trojizbové byty, a 3 miestnosti do nájmu na rôzne účely (obchod 
a pod.). Pôvodná stavba by bola rozšírená s nadstavbou ďalšieho nadzemného 
podlažia. K stavebnému povoleniu potrebujú súhlas obce o pripojenie na inžinierske 
siete (voda, kanalizácia, elektrina). Taktiež by chceli realizovať revitalizáciu okolia 
stavby na pozemkoch vo vlastníctve obce, a za budovou plánujú vybudovať parkovisko 
pre nájomníkov a návštevníkov budovy, kde by boli umiestnená aj dve nabíjacie stanice 
pre elektromobily. Zámerom spoločnosti je vytvorenie moderného priestoru, parku, 
výsadba zelene, umiestnenie mobiliáru, premiestnenie a vybudovanie boxov pre 
kontajnerov na zber selektívneho odpadu. Nájom žiadajú na čo najdlhšiu dobu za 
prijateľnú cenu, ktorú určí obecné zastupiteľstvo.   

 Pani starostka sa opýtala, či majú záujem o oplotenie areálu. Odpoveď: nie. Starostka: 
Vybudované parkovisko bude slúžiť len pre nájomníkov a návštevníkom budovy? 
Odpoveď: áno, parkovisko bude vyhradené pre návštevníkov budovy a pre nájomníkov. 

 Starostka: akú predstavu majú ohľadne doby nájmu? Odpoveď: doba splácania úveru 
zo ŠFRB je 40 rokov, po dobu splácania je spoločnosť zaviazaná k prenájmu nájomných 
bytov a nemôže predať budovu, preto najideálnejší by bol nájom na dobu 40 rokov.  

 Pani starostka navrhuje uzatvoriť nájomnú zmluvu na dobu 10 rokov s možnosťou 
predĺženia na ďalšie obdobie – je to racionálna doba nájmu z hľadiska možného 
prehodnotenia podmienok podľa aktuálnej situácie po uplynutí doby nájmu.  

 K premiestneniu kontajnerov – prosí investorov, aby zatiaľ s miestom pre selektívny 
zber odpadov nepodnikli nič, lebo pravdepodobne od 1.1.2023 nastanú zmeny 
v separovaní odpadov.  

 Starostka navrhuje, aby užívanie pozemkov bolo realizované na základe nájomnej 
zmluvy z dôvodu hodného osobitného zreteľa, na dobu 10 rokov, za cenu podľa 
Smernice obce pre stanovenie nájomného obecných nehnuteľností – dvor, pozemok vo 
výške 0,14 eur/m2/rok. Na nasledujúcom zasadnutí, keď bude schválený nájom 
nehnuteľností, bude poslancom predložený aj návrh nájomnej zmluvy podľa vzájomnej 
dohody medzi zmluvnými stranami. Poslanci súhlasili s návrhom pani starostky na 
zámer prenájmu obecných nehnuteľností a dala hlasovať za návrh.  

 
Uznesenie č. 26/OZ/2022 
OZ schvaľuje zámer dlhodobého prenájmu časti parcely KN-C, parc. č. 1748 – 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 625 m2 a parcely KN-C č. 1749/23 – 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1167 m2 vo vlastníctve Obce Tešedíkovo 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a, odst. 9 písm. c)  zákona č. 
138/1991 Z.z. pre spoločnosť PLQ Development s.r.o., P. Pazmaňa 915/9, 925 
01  Šaľa, pre účel stavebného povolenia, realizácie stavby a revitalizácie okolia 
stavby, na dobu 10 rokov, za nájomné 0,14 eur/m2/rok.  
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 



 Zápisnica zo zasadnutia 

 zo dňa 21.6.2022 

 3 

Žiadatelia poďakovali pani starostke a poslancom za vybavenie ich žiadosti. 
 

 
VII. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia OZ (príloha č. 1) 

Správa o kontrole plnenia uznesení z 35. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Tešedíkove, konaného dňa 10.5.2022 bola doručená poslancom OZ. Štefan Bencze, 
kontrolór obce – v krátkosti zhrnul obsah správy. 

K uzneseniu č. 25/OZ/2022 zo dňa 10.5.2022, ktoré bolo zaradené medzi uznesenia 
priebežne plnené, pani starostka informovala obecné zastupiteľstvo, že žiadatelia 
odstúpili od svojej žiadosti o pridelenie miesta pre športové účely – airsoftové hry. Pani 
starostka navrhuje zrušiť schválené uznesenie k tejto žiadosti.  

 
Uznesenie č. 27/OZ/2022 
OZ berie na vedomie informáciu starostky Obce Tešedíkovo o tom, že žiadatelia 
odstúpili od žiadosti č. 379/2022 o pridelenie voľného priestoru na športové 
účely. Na základe toho OZ ruší uznesenie č. 25/OZ/2022 zo dňa 10.5.2022. 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 

 
 

Uznesenie č. 28/OZ/2022 
OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrole plnenia 
uznesení z 35.zasadnutia OZ v Tešedíkove, konaného dňa 10.5.2022. 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 

 
 
VIII.  Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2022 o udržiavaní čistoty v obci a o 

ochrane verejnej zelene (príloha č. 2) 
 Je to obligatórne VZN, ktoré podľa zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení musí byť 

vydané obcou.  
 K predloženému návrhu pani poslankyňa Mgr. Z. Szarková mala pozmeňujúce návrhy: - 

-   odsek b) paragrafu 2 doplniť o biologický odpad 
-    doplniť  VZN o paragraf 4 . - Kontrolná činnosť a sankcie  
V predloženom návrhu VZN budú vykonané ďalšie opravy:  
- slovné spojenie „vodné toky“ opraviť na „vodné plochy“, 
- v odseku e) paragrafu 3 vynechať slová „alebo stanovanie“ a doplniť text: „okrem 

vyhradených miest“ 
 Pani starostka dala hlasovať poslancom za upravený návrh VZN.  
 

Uznesenie č. 29/OZ/2022 
OZ schvaľuje návrh VZN č. 1/2022 o udržiavaní čistoty v obci a o ochrane 
verejnej zelene. OZ ukladá obecnému úradu zverejniť návrh VZN č. 1/2022 na 
úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce na dobu 15 dní.  
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
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IX.   Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2022 o ustanovení činností, ktorých 
vykonávanie je na území obce zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na 
určitom mieste (príloha č. 3) 
Je to obligatórne VZN, ktoré podľa zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení musí byť 
vydané obcou. 

     K predloženému návrhu poslanci navrhli nasledujúce pozmeňujúce návrhy:  
-   z odseku výnimky (par. 4, za bodom d)) vynechať text – prvé štyri riadky, a ponechať 
iba posledné dve výnimky, 
-   doplniť  VZN o paragraf 5 . - Kontrolná činnosť a sankcie  
Poslanci hlasovali za upravený návrh VZN, ktorý bude zverejnený na webstránke obce.  
 

Uznesenie č. 30/OZ/2022 
OZ schvaľuje návrh VZN č. 2/2022 o ustanovení činností, ktorých vykonávanie je 
na území obce zakázané alebo obmedzené. OZ ukladá obecnému úradu 
zverejniť návrh VZN č. 2/2022 na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke 
obce na dobu 15 dní. 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 

 
 

X. Správa hlavného kontrolóra o výsledku finančnej kontroly za I. štvrťrok 2022 
 Pán hlavný kontrolór obce v krátkosti zhrnul svoju správu, ktorá tvorí prílohu č. 4. tejto 

zápisnice. 
 Kontrolou bolo zistené, že vedenie účtovníctva, výkazníctva a rozpočtovníctva obce 

v rámci finančného hospodárenia za I. štvrťrok 2022 je prehľadné a zrozumiteľné 
a poskytuje pravdivý obraz o skutočnostiach, ktoré sú predmetom účtovníctva, 
výkazníctva a rozpočtovníctva obce Tešedíkovo.  

 
Uznesenie č. 31/OZ/2022 
OZ schvaľuje správu hlavného kontrolóra o výsledku finančnej kontroly Obce 
Tešedíkovo za I. štvrťrok 2022 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 
XI. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2022 
 Návrh predložil pán hlavný kontrolór obce poslancom, ako materiál zasadnutia.  
 Poslankyňa Mgr. Z. Szarková navrhla doplniť návrh kontrolnej činnosti na II. polrok 

2022 o kontrolu účtovníctva a výkazníctva základných škôl.  
 Pani starostka dala poslancom hlasovať za doplnený plán kontrolnej činnosti HK na II. 

polrok 2022. 
  

Uznesenie č. 32/OZ/2022 
OZ schvaľuje predložený Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra pre II. 
polrok 2022 s doplnením v časti B – Ostatné kontroly, s bodom B.3. - Kontrola  
účtovníctva, výkazníctva a rozpočtovníctva ZŠ s VJS Tešedíkovo a ZŠ s VJM 
Tešedíkovo k 30.06.2022 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 
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XII. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu na celé funkčné obdobie 2022-2026 
 V zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení je povinnosťou obecného 

zastupiteľstva určiť najneskôr 90 dní pred voľbami na celé funkčné obdobie rozsah 
výkonu funkcie starostu; 

 
Uznesenie č. 33/OZ/2022 
Obecné zastupiteľstvo obce Tešedíkovo určuje v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 
zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov na celé nasledujúce volebné obdobie: 2022 - 2026 rozsah 
výkonu funkcie starostu obce Tešedíkovo takto : starosta obce Tešedíkovo bude 
vykonávať funkciu v celom rozsahu (na plný úväzok). 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 

 
 
XIII. Určenie volebného obvodu a počtu poslancov na celé volebné obdobie 2022-2026 

V zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení je povinnosťou obecného 
zastupiteľstva určiť na celé funkčné obdobie počet poslancov a volebný obvod pre 
voľby do orgánov samosprávy. 

 
Uznesenie č. 34/OZ/2022 
Obecné zastupiteľstvo obce Tešedíkovo určuje v súlade s § 11 ods. 3 zákona 
Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov 1 volebný obvod v obci Tešedíkovo a 11 poslancov 
Obecného zastupiteľstva obce Tešedíkovo na celé nasledujúce volebné 
obdobie: 2022 – 2026. 
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 
XIV. Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022 
 Pani starostka  - Návrh rozpočtového opatrenia bol rozposlaný poslancom. Aby sme 

vedeli pokračovať s plánovanými prácami, je potrebné v niektorých kapitolách upraviť 
rozpočet obce. Tento rok je výnimočný hlavne z dôvodu prudkého zvýšenia cien, preto 
zmena rozpočtu momentálne je nevyhnutná v troch oblastiach:  
- rekonštrukcia verejného rozhlasu – cena vo verejnom obstarávaní je o 7000,- eur 

vyššia, ako je suma schválená v rozpočte vo výške 40 000,- eur. Zmena sa týka 
kapitálových výdavkov, financie budú prenesené z rezervného fondu. 

- oprava chodníkov –  k ukončeniu prác pred pohostinstvom Džungel v rozlohe 47 m2 

potrebujeme ďalších 3760,- eur bez DPH (z dôvodu vyrovnávania a rozšírenia šírky 
chodníka na niektorých miestach); v ulici Žiháreckej pred obchodom Jednota Coop 
spoločnosť Coop Jednota opravila povrch parkovacej plochy vo svojej réžii, ale 
chodník je ešte v pôvodnom stave. Chodník na úseku od bytových domov k obchodu 
Jednota je vo veľmi zlom stave, a po daždi sa tam pravidelne tvoria mláky. Takisto aj 
z druhej strany obchodu je chodník v dezolátnom stave. Starostka rokuje so 
zástupcami Jednota Coop o možnej rekonštrukcii chodníka a pokúša sa ich 
presvedčiť o oprave chodníka pred obchodom na ich náklady a z dvoch strán 
obchodu, t.j. od bytových domov k obchodu a od obchodu k prvému rodinnému 
domu chodník by obnovila obec. Tento úsek chodníka (87 m2) by bol 
rekonštruovaný použitím asfaltu, a na tieto práce potrebujeme ďalšie financie, 
preto navrhujeme zmenu v sume 10 000 eur – je to kapitálový výdavok 
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- obnova kostola – finančná situácia je nasledovná:  rímskokatolícka farnosť dostala 
36 500,- eur z fondu BGA na obnovenie fasády (nová fasádna omietka, obnovený 
sokel, maľovanie okien z vnútra a z vonka + lešenie kostola je najväčšia čiastka). 
Dotáciu je potrebné použiť a vyúčtovať do októbra tohto roka. Teraz by bolo 
aktuálne a logické obnoviť aj strechu kostola, ktorá je z plechovej krytiny, upevnenej 
s klincami (100 mm)  do drevených lát – aby sa neopakovala situácia z roku 2019, 
keď silný vietor značne poškodil strechu kostola.  Obnova strechy pozostáva 
z nasledovných výdavkov: -1. nová plechová krytina – 18 500 eur (táto položka by 
bola financovaná z dotácie obce vo výške 14 000,- eur + vlastné zdroje fary), 2. 
odkvapy + podhľad - 3000,- eur, 3. práca, strešné laty, montáž, demontáž – max. 
40 000,- eur. Financie na obnovu strechy by mohli byť získané z časti z cirkevných 
zdrojov (fara, ružencové spoločenstvo), z časti zo zbierky od veriacich, obyvateľov.  
Dotáciu z BGA treba vyčerpať, lešenie by vedeli poskytnúť zdarma na 1 ďalší mesiac, 
je logické, aby sme to využili a obnovili aj starú strechu. Keďže taká obsiahla 
rekonštrukcia na budove kostola už dávno nebola, obec navrhuje, aby bola 
vyčlenená čiastka vo výške 15 000,- eur na túto obnovu, aby sme trošku odbremenili 
veriacich a miestnych podnikateľov od časti finančnej zbierky. Tieto výdavky patria 
medzi bežné výdavky – starostka navrhuje, aby predmetné financie boli získané  
preskupením financií medzi rozpočtovými položkami, a to  z navrhovaných 
rozpočtových prostriedkov, ktoré boli plánované na obnovu ciest a chodníkov vo 
výške 80 000 eur. Z tejto položky už máme vyčerpaných 32 000,- eur. Ak by sme 
pomohli s predmetnou čiastkou na obnovu strechy kostola, ešte nám stále zostane 
34 000,- eur na opravu vedľajších komunikácií. Nehovoriac o tom, že v rámci výzvy 
7.2 MAS – Dolné Považie je pre našu obec vyčlenená finančnú čiastku vo výške 
38 000,- eur, o ktorú môžeme požiadať a ktoré môžeme použiť  tiež na opravu ciest 
alebo chodníkov v obci.  
(poslanec PhDr. K. Czuczor vyšiel telefonovať) 
Pani starostka obce otvorila k uvedenému bodu rozpravu.  
Poslankyňa Mgr. Z. Szarková je toho názoru, že dotácia pre rímskokatolickú cirkev 
vo výške 29 000,- eur je priveľa.  
Pani starostka podotkla, že kostol patrí obci a veriacim obyvateľom obce, ktorým aj 
týmto spôsobom vieme pomôcť. Starostka podporuje, aby obec pomohla pri 
rekonštrukcii budov kostolov v obci – či to patrí rímskokatolickej cirkvi, alebo 
evanjelickej cirkvi.  
Poslanec Zs. Mészáros tiež podporuje tento návrh, ale upozornil na skutočnosť, že 
na niektorých úsekoch ciest sú už veľmi veľké jamy, ktoré sú nebezpečné a musia 
byť bezodkladne opravené.  Pani starostka súhlasí s pripomienkou pána poslanca 
Ing. Mészárosa, výtlky v uliciach Metró, Majorkert, Poštová budú opravené (ak nám 
financie dovolia, možno niektorá aj obnovená – závisí od výšky nacenenia) 
Poslanec Ing. A. Baranyay tiež je za návrh, lebo ceny stále šplhajú hore a na budúci 
rok by nám to stálo ešte viac.  
Nakoľko poslanci nemali iné pripomienky k rozpočtovému opatreniu č. 1/2022, pani 
starostka dala hlasovať poslancom za návrh úpravy rozpočtu unblock.  

 
Uznesenie č. 35/OZ/2022 
OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2022 podľa prílohy.  
Hlas.: za: 6 poslancov, proti: 1 poslankyňa (Mgr. Z. Szarková), zdržal sa: 1 
poslanec (MDDr. P. Czakó) 
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XV.  Žiadosti 

- Žiadosť č. 519/2022 o odkúpenie časti pozemkovej nehnuteľnosti – Ernest 
Kurucz, Diakovce 731 
Žiadateľ žiada o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu obce v podiele ½ k parcele E-
KN č. 1167 – lesný pozemok o výmere 1521 m2, ktorého druhým spoluvlastníkom 
je žiadateľ. Pozemková nehnuteľnosť je vedená na LV č. 2924, z ktorého je vidno, 
že žiadateľ svoj spoluvlastnícky podiel získal v roku 2021 kúpou. Obec, ako 
spoluvlastník nehnuteľnosti nebola oslovená na odkúpenie predchádzajúcim 
spoluvlastníkom. Nakoľko na mape ZBGIS vidno, že na predmetnej nehnuteľnosti 
sa nachádza aj časť susednej domovej nehnuteľnosti, starostka navrhuje, aby 
žiadosť bola prerokovaná stavebnou komisiou. Poslanci súhlasili.  

 
Uznesenie č. 36/OZ/2022 
OZ sa uznieslo na tom, že Žiadosť č. 519/2022 o odkúpenie časti pozemkovej 
nehnuteľnosti bude prešetrená Komisiou pre stavebníctvo, rozvoj a podnikanie. 
Hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 
 

- Žiadosť predsedu Okresného súdu Galanta č. 577/2022 o voľbu prísediacich  
Keďže ani pani starostka, ani poslanci nevedeli nikoho nominovať na túto pozíciu, 
žiadosť bola odročená.  

 
 

- Žiadosť č. 605/2022 o uzatvorenie Dohody o zrušení a vyporiadaní podielového 
spoluvlastníctva  
Žiadosť podala pani advokátka Klaudia Szekeresová v zastúpení pani Ireny 
Kovácsovej, ktorá je vlastníkom parcely E-KN č. 1519/32 – orná pôda o výmere 
8350 m2.  Žiadateľ žiada o schválenie a uzatvorenie priloženej Dohody o zrušení 
a vyporiadaní podielového spoluvlastníctva. Zmluva upravuje vyporiadanie 
pozemkov, t.j. aby sa žiadateľka stala výlučným vlastníkom novovytvorenej „C“ 
parcely s výmerou zodpovedajúcou podielu menovanej na pôvodnej „E“ parcele 
bez povinnosti zaplatenia akejkoľvek náhrady spoluvlastníkom. Novovytvorená 
parcela bola zameraná Geometrickým plánom č. 4/2022.  
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní žiadosti nepovažuje priloženú dohodu za 
dostatočnú, nakoľko zákony neumožňujú obci bezodplatné vyporiadanie 
nehnuteľností. Poslanci jednotne súhlasili, aby žiadosť bola zamietnutá – 
nesúhlasia s bezodplatným vyporiadaním obecného majetku. 

 
 

Uznesenie č. 37/OZ/2022 
OZ  zamieta Žiadosť č. 605/2022 o vyporiadanie podielového spoluvlastníctva 
na základe predkladanej dohody.    
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 

- Žiadosť č. 608/2022 o schválenie otváracích hodín prevádzky Autoumývarne 
CARBAX od 0.00 do 24.00 hod. 
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Prevádzka autoumývarne je novostavbou, a v zmysle VZN č. 3/2020 o určení 
pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 
Tešedíkovo, prevádzkovateľ Nourus-mäso s.r.o. žiada o povolenie nonstop 
prevádzkovania – nakoľko je to samoobslužná prevádzka.  
Poslankyňa J. Jóšvaiová uviedla, že nájomníci bytového domu počujú hluk 
z prevádzky – z jednej strany z autoumyvárne, z druhej strany z mäsovýrobne – 
obyvateľov bytového domu ruší hluk. 
Pani starostka podotkla, že pri otvorení mäsovýroby boli vykonané hlukové štúdia, 
ktoré potvrdili, že hlukové pomery spĺňajú požiadavky.  
Poslanci uvažovali o potrebe umývania auta v nočných hodinách a nakoniec sa 
zhodli na tom, aby dodržiavali prevádzkový čas určený vo VZN č. 3/2020. 
 

Uznesenie č. 38/OZ/2022 
OZ  zamieta žiadosť č. 608/2022 spoločnosti Nourus-mäso  s.r.o. o schválenie 
nepretržitej prevádzkovej doby (0-24 h.) prevádzky Autoumyváreň Carbax 
v Tešedíkove. Prevádzkovateľ prevádzkarne je povinný dodržať prevádzkový čas 
stanovený v Čl. 2, bod 1. VZN č. 3/2002 o určení pravidiel času predaja v 
obchode a času prevádzky služieb na území obce Tešedíkovo.  
Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 
XVI. Informácie starostky 

- starostka srdečne očakáva poslancov na obecné oslavy, ktoré sa konajú od 24. do 26. 
júna; informovala ich o podrobnom programe, ktorý je trošku zmenený oproti 
doterajšiemu, a o očakávaných hostí z našich družobných miest. 
- oprava chodníka na úseku od cintorína k rodinnému domu č. 883 je dokončená 
- bola vykonaná oprava povrchu komunikácie na Sídlisku budúcnosti v ulici Jázminovej 
– poprosila o súčinnosť poslanca Ing. J. Ziliziho (ktorý tam býva), aby tlmočil jej prosbu 
obyvateľom tejto ulice, aby časť priestranstva medzi cestou a oplotením obyvateľov 
nezabetónovali, lebo tým by zabránili stekaniu dažďovej vody 
- obecný rozhlas – inštalácia by mala začať v júli 
- pri železničnej stanici, vedľa detského ihriska Csángó boli umiestnené 4 outdoorové 
fitness zariadenia.  
- na futbalovom ihrisku prebieha príprava plážového volejbalového ihriska – do 
termínu športového podujatia Tešedíkovská desiatka bude dokončená 
- už mám k dispozícii projektovú dokumentáciu na revitalizáciu pivnice starej materskej 
školy (statika + návrh na stavebné riešenie na posilnenie povrchu pivnice) – žiaľ už 
ľudia začali kradnúť tehly z pivničného vchodu 
- rozšírenie kamerového systému – nové kamery budú umiestnené oproti cintorína na 
parkovisku, pri kostole – pri prechode pre chodcov, pri novom detskom ihrisku Csángó, 
pri pohostinstve Fényes – pri Y križovatke, v ulici Salibskej – pri areáli Vermeku 
- prijatie detí do materských škôl – do MŠ s VJM bolo prijaté každé dieťa, MŠ s VJS 
musela zamietnuť jedno dieťa narodené koncom septembra 2019.  
- žiaľ pani Silvia Borsányiová, riaditeľka MŠ s VJM – Óvoda, so sídlom Tešedíkovo 325 sa 
vzdala funkcie k 31.7.2022 zo zdravotných dôvodov – obec vyhlásila výberové konanie 
na túto pozíciu 
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XVII. Rôzne 

-  
XVIII. Správa mandátovej komisie – je prílohou zápisnice 
 
XIX. Záver 
 V závere pani starostka poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí.  
 
 
 
 

Mgr. Ildikó Agócs K ő r ö s i    Ing. András Baranyay 
              starostka                     zástupca starostu 
 

 
 
 

Overovatelia zápisnice:    
 
 
      
     Zoltán Szabó 
 
 
 
 
     Roland Somogyi 
 
 
 
 

Zapísala: G. Kovácsová 


